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Protokół z XIII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny 

 w dniu 22.05.2024 r 

 

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czechów Północny przy ul. 

Szwajcarskiej 10 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.36 

Przewodniczący obrad: Małgorzata Wielgosz 

Protokolant obrad: Magdalena Szkodziak 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XII posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja na temat zmian dotyczących wyboru zadań do realizacji ze środków 

rezerwy celowej  i podjęcie uchwały. 

5. Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

6. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. 1) 

Posiedzenie otworzyła pani Małgorzata Wielgosz Przewodnicząca Rady Dzielnicy 

Czechów Północny. Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu 

uczestniczy 12 członków Rady Dzielnicy na 15, co stanowiło wymagane quorum. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 2) 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są 

propozycje zmian. Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

zaproponowany porządek posiedzenia - został przyjęty jednogłośnie - 12 głosami. 

 

Ad. 3) 
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Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu. Piotr Zygan poinformował, że 

są dwie poprawki jedna zgłoszona przez panią Małgorzatę Wielgosz w ad. 8 pkt c) który 

teraz brzmi: „poinformowała, że trwa plebiscyt Super Dzielnicowy 2024 i każdy 

mieszkaniec może oddać swój głos do końca kwietnia br. w ramach akcji społecznej 

"DzielnicaBEZstrachu". Super Dzielnicowy 2024 oprócz tytułu otrzyma również rolę w 

serialu "Dzielnica strachu" oraz 2 tys. zł, a głosujący mogą zdobyć 5x1000 zł” 

Piotr Zygan poinformował także, że druga zmiana w ad. 4 została zgłoszona przez panią 

Lucynę Więcierzewską i ma obecne brzmienie: „Lucyna Więcierzewska popierając 

wniosek Elżbiety Gulańczyk stwierdziła, że poprzedni Zarząd podzielił część rezerwy 

celowej, dlatego tym bardziej powinien być wymieniony jego skład osobowy w 

sprawozdaniu. Piotr Zygan odczytał fragment sprawozdania zawierający informacje 

dotyczącą podziału środków z rezerwy celowej przez poprzedni Zarząd.” 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół (uwzględniający dwie ww. poprawki)     

z posiedzenia z dnia 30.04.2024. Głosowanie: 12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących 

się. 

 

Ad. 4) 

Przewodniczący Piotr Zygan poinformował, że: 

- pan dyrektor Arkadiusz Nahuluk ostatecznie nie zgodził się na ogrodzenie działek przy 

ulicach Gołębiewskiego i Raginisa, 

- Środowiskowe Centrum Seniorów działające w Szkole Podstawowej Nr 43, które 

wnioskowało do Rady Dzielnicy o dofinansowanie postawienia ścianki działowej nie 

pozyskało pozostałych dodatkowych środków finansowych na ten cel. Zespół Ośrodków 

Wsparcia prowadzący Centrum wystąpił na piśmie do Rady Dzielnicy z wnioskiem o 

dofinansowanie zakupu materiałów do terapii zajęciowej w kwocie 4 000 zł. 

Przekazał też informację, że montaż dwóch ławek przy ulicy Paderewskiego, o które 

wnioskowała na poprzednim posiedzeniu pani Lucyna Więcierzewska jest możliwy do 

realizacji. Koszt montażu jednej ławki razem z peronem i utwardzeniem to 3500 zł. 

Natomiast wniosek pani Elżbiety Gulańczyk dotyczący postawienia koszy na śmieci nie 

jest możliwy obecnie do zrealizowania. Zarządu Dróg i Mostów Urzędu Miasta Lublin 

szczegółowo analizuje potrzeby stawiania koszy na śmieci ponieważ wiąże się to również 

z kosztami usługi ich opróżniania. Ustalono, że Rada Dzielnicy na jesieni br. sporządzi 

zapotrzebowanie i wykaz wszystkich miejsc montażu koszy oraz wystąpi z wnioskiem o 

kompleksowy zakup koszy na śmieci dla całej dzielnicy. 
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W związku z tym pozostają niewykorzystane środki z rezerwy celowej w wysokości 11 000 

zł. Zarząd Dzielnicy zaproponował wykorzystanie tej kwoty na: 

- montaż dwóch ławek przy chodniku na ulicy Paderewskiego - 7 000 zł, 

- zakup materiałów do terapii zajęciowej dla Środowiskowego Centrum Seniorów – 4 000 

zł. 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy odczytała projekt uchwały Nr 24/XIII/2024 w sprawie 

zmiany uchwały Nr 19/X/2024 Rady Dzielnicy Czechów Północny z dnia 20.02.2024 r. w 

sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane 

przez jednostki pomocnicze w roku 2024 i poddała ją pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 12 za, 0 - przeciw i 0 - wstrzymujących się. 

Przewodnicząca poinformowała, że Uchwała nr 24/XIII/2024 została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 5) 

1. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych pomiędzy 

posiedzeniami: 

a) uczestniczyła w pierwszej sesji Rady Miasta Lublin IX kadencji, 

b) otrzymała zaproszenie na konferencję pt” Rodzina jest drogą pierwszą i najważniejszą” , 

która ma odbyć się w poniedziałek 27 maja br. o godzinie 9:00 w Zespole Szkół nr 5 im. 

Jana Pawła II , 

2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych pomiędzy posiedzeniami: 

a) odczytał pismo z Wydziału Zieleni i Gospodarki Komunalnej informujące, że Wydział nie 

posiada w tegorocznym budżecie środków na wykonanie miejsc parkingowych pomiędzy 

budynkami przy ulicach Rogera i Noskowskiego (koszt 160 tys. zł). Piotr Zygan 

poinformował, że wybiera się w rej sprawie na spotkanie do Zastępcy Prezydenta Artura 

Szymczyka, gdyż ustalenia podczas spaceru w ramach „Plan dla Dzielnic” były inne. 

b) odczytał pismo z MPWiK dotyczące podłączenia do sieci wodno - kanalizacyjnej ulic 

Bołbotta, Raginisa i Gołębiewskiego, 

c) poinformował, że zostały odebrane banery promujące akcję „Sprzątaj po swoim psie” w 

liczbie 6 szt (zamawiano 12 szt.) 

d)  krótko omówił ofertę firmy Park Fantasy, z którą będzie podpisywana przez Wydział 

Kultury Urzędu Miasta Lublin umowa dotycząca organizacji festynu familijnego. 

e) poinformował, że 23.05.2024 r. w ZDM odbędzie się spotkanie w sprawie planu i 

zakresu remontu ulic Gołębiewskeigo, Raginisa i Bołbotta. 
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Ad. 6) 

Wolne wnioski: 

a) Członek Rady Dzielnicy Elżbieta Gulańczyk zgłosiła wniosek o uzupełnienie ubytków na 

ulicach na terenie osiedla Choiny, 

b)  Członek Rady Dzielnicy Jakub Paruch zgłosił wniosek aby członkowie Rady Dzielnicy 

zaangażowani w prace organów samorządowych SM „Czechów” zorientowali się czy 

byłoby możliwe, aby na tablicach ogłoszeniowych Spółdzielni umieścić ogłoszenia 

reklamujące organizowany przez nas festyn, 

c) Członek Rady Dzielnicy Justyna Szabat zgłosiła wnioski: 

- o wycięcie krzaków na skrzyżowaniu ulicy Bołbotta z Poligonową po lewej stronie oraz w 

pasie zieleni wzdłuż ulicy Poligonowej 

- o dopuszczenie warunkowego skrętu w prawo z ulicy Poligonowej w ulicę Zelwerowicza. 

 

Ad. 7) 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i 

zamknęła posiedzenie o godz. 18:46. 

 

Protokołował/a: Magdalena Szkodziak 

 

Podpis sporządzającego protokół:      Magdalena Szkodziak /-/ 

                                 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

2. Uchwała nr 24/XIII/2024 

      

      Protokół zatwierdzony w dniu 12 czerwca 2024 

                 

                 Podpis Przewodniczącego obrad: 

                                                                               (po zatwierdzeniu protokołu) 

 

 

                                                                 Małgorzata Wielgosz /-/ 


